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VYHODNOCENÍ DOTAZNÍKŮ 
PRO PŘIJATÉ STUDENTY

materiál Komise pro informační technologie a propagaci, 
pracovní skupiny pro prezentaci fakulty vůči uchazečům

V letošním roce jsme se rozhodli zopakovat zadání dotazníků čerstvě zapsaným studentům 
prvního ročníku, které směřují k získání informací o vlivu a dopadu prezentace fakulty na ucha-
zeče o studium. Oproti loňskému roku jsme se snažili částečně upřesnit otázky tak, aby více 
směřovaly ke zjištění informací, které jsou pro nás dále využitelné. Nově jsme zařadili otázku 
směřující na využívání Facebookové stránky „Právnická fakulta – uchazeči o studium“.

Cílem dotazníků bylo zjistit, do jaké míry měla prezentace fakulty na uchazeče za poslední 
rok pozitivní vliv, a také získat konkrétní doporučení na zlepšení. Zajímala nás i motivace stu-
dentů, proč se rozhodli jít zrovna na naši fakultu, abychom mohli daným motivacím přizpůso-
bit informační materiály a obecně další propagaci.

Předložené vyhodnocení dotazníků pro přijaté studenty je určeno pro zvážení dalšího po-
stupu fakulty na poli propagace vůči uchazečům o studium. Podává zpětnou reakci k prezen-
tačnímu působení fakulty na uchazeče o studium v období říjen 2014 až červen 2015.

Dotazníky v podobě schválené proděkankou pro přijímací řízení a informační technologie 
PhDr. Martou Chromou, Ph.D. byly zadávány přijatým studentům při zápisu v písemné podo-
bě. Každý zapisovaný student byl povinen dotazník vyplnit a odevzdat spolu s dalšími pod-
klady k zápisu. Dotazníky nebyly zadávány absolventům kurzu CŽV, kteří byli přijati ke studiu s 
prominutím přijímací zkoušky.

~ 9. listopadu 2015
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Studium dalších oborů

Položená otázka:

„Studujete nebo jste byl/a přijat/a kromě práva i na 
jiný obor? Jaký?“

Forma odpovědi:

Volná textová odpověď.

50
,6

 %

49
,4

 %

Ano Ne

Ze zapsaných studentů uvedlo 296, že souběžně s naší fakultou studují nebo byli přijati na 
další obor na vysoké škole. Tato hodnota je více než dvojnásobná oproti předchozímu roku; 
letošní otázka v této kategorii ovšem není srovnatelná s otázkou zadanou v minulém roce. 
Dotaz nyní směřoval poněkud nešťastně i na přijetí ke studiu jiného oboru, což znamenalo, že 
studenti uváděli i obory, na které se dostali jako tzv. „záchranné“, aniž by měli v úmyslu tyto 
obory vedle práv reálně studovat. Někteří respondenti navíc otázku pochopili tak, že uváděli i 
obory, které vystudovali již v minulosti. Do budoucna je tedy třeba doporučit, aby otázka zněla 
výslovně na souběžné studium spolu se studiem naší fakulty.

I přes otevřenější otázku lze nahlédnout na skladbu oborů, které současní studenti první-
ho ročníku studují, měli zájem studovat či již vystudovali. Odpovědi nejsou vždy stejně určité, 
proto není možné vyhodnotit přesně počet studentů v každém konkrétním studijním oboru, 
přesto lze z odpovědí získat určitou představu. 

Nejčastěji studenti uváděli obory zaměřené na mezinárodní vztahy, jazyky a politologii ( jed-
ná se o poměr větší než 1/3). Přibližně 1/4 studentů uvedla obor z oblasti ekonomie, financí a 
národního hospodářství. Přibližně 1/10 se týkala oborů z oblasti správy, podnikání a manage-
mentu a stejný poměr také dopadl obecně na obory z oblasti psychologie a sociologie. Při-
bližně 17 studentů uvedlo obory technické a informační a minimálně (méně než 10 studentů v 
jednotlivých kategoriích) jsou zastoupeny obory přírodovědné, lékařské, pedagogické, žurna-
listické, hudební, teologické a historické.

Vyhodnocení
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Důvod ke studiu oboru práva

Položená otázka:

„Proč jste se rozhodl/a studovat 
právo?“

Možnosti:
• Je to rodinná tradice.
• Všestranné pracovní uplatnění.
• Právo mě zajímá.
• Prestiž budoucího povolání.
• Jiný důvod.

Forma odpovědi:
Studenti mohli zakřížkovat libovolné množ-
ství možností. Uváděli tak všechny faktory, 
které je při jejich rozhodování ovlivnily.

Rodinná 
tradice

Jiný důvod

Z výsledků vyhodnocení vyplývá, že nejčastěji uváděným důvodem pro studium práva je stej-
ně jako v loňském roce zájem o obor. Dalšími nejvýraznějšími odpověďmi byly „všestranné 
pracovní uplatnění“ a „prestiž budoucího povolání“, což byl i s ohledem k loňskému roku vcel-
ku očekávaný výsledek. Pracovat bychom měli nadále do budoucna s informací, že z počtu 
zapsaných studentů má více než polovina zájem o právo jako obor a tímto směrem by měla 
směřovat i naše propagace.

Zejména je v tomto směru třeba vyzdvihnout význam projektu Street Law realizovaného v 
rámci Mezioborového centra rozvoje právních dovedností, v rámci kterého je pro střední školy 
zajišťována výuka práva, simulované soudy, kurzy spotřebitelské gramotnosti i samotná pre-
zentace magisterského studijního oboru. Aktivity tohoto projektu významně napomáhají ko-
munikaci s uchazeči a získávání pozitivní představy studiu práva a oboru samotném.

Vyhodnocení
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Důvody ke studiu naší fakulty

Položená otázka:

„Z jakého důvodu jste se rozhodl/a 
studovat právě na PF UK?“

Možnosti:
• Prestiž školy
• Vztahy PF UK se zahraničními fakultami
• Budoucí pracovní uplatnění
• Prostředí hlavního města
• Jiný důvod

Forma odpovědi:
Studenti mohli zakřížkovat libovolné množ-
ství možností. Uváděli tak všechny faktory, 
které je při jejich rozhodování ovlivnily.

Prestiž 
školy

Jiný důvod

Stejně jako v předchozím roce je na naší fakultě mezi uchazeči vnímána především její prestiž. 
Kvalitativní stránka naší fakulty je z pohledu uchazečů zcela upozaděna, na což jsme upozor-
ňovali již v loňském roce. Možnosti zahraničního studia, resp. vztahy se zahraničními fakultami, 
stojí na samotném dně důvodů ke studiu práva u nás. Šance na budoucí pracovní uplatnění 
přebíjí v tomto pohledu i prostředí hlavního města, které při propagaci také zdůrazňujeme, je 
ale otázkou, nakolik vypovídá tento znak o vnímání kvality fakulty jako takové.

Vyhodnocení
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hraničními 
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Moment rozhodnutí ke studiu na naší fakultě

Položená otázka:

„Kdy jste se rozhodl/a pro studium 
na PF UK:“

Možnosti:
• Před začátkem šk. roku 2014/2015 
• V průběhu šk. roku 2014/2015 
• Na poslední chvíli 

Forma odpovědi:
Studenti vybírali pouze jednu z uvedených 
možností. 

Před 
začátkem 
šk. roku 

2014/2015 

Z výsledků vyplývá, že pro naši fakultu se uchazeči rozhodnutí převážně před započetím svého 
maturitního ročníku (dříve než rok před zahájením akademického roku). Tomu odpovídají i 
zjištění učiněná během dne otevřených dveří a dalších prezentačních akcí, kde se setkáváme 
stále se silnějším počtem zástupců mladších uchazečů, kteří o svém budoucím studiu vážně 
uvažují několik let předem. Tento stav je nutné pochytit v prezentaci a zaměřovat ji primárně 
na mladší studenty, které více zajímá představení samotného oboru, a méně formální aspekty 
přijímacího řízení.

Vyhodnocení

Na posled-
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Účast a hodnocení prezentačních akcí

Položená otázka:

„Navštívil/a jste některou z ná-
sledujících akcí, resp. Stánek PF 
UK? Ohodnoťte ty akce, které jste 
navštívili (1 = akce mě ovlivnila 
negativně, 5 = akce mě neovlivni-
la, 9 = akce mě ovlivnila pozitivně, 
N = akce jsem se nezúčastnil).“

Možnosti:
• Informační den UK 
• Veletrh Gaudeamus v Brně 
• Veletrh Gaudeamus v Praze 
• Veletrh Akadémia v Bratislavě 
• Den otevřených dveří PF UK 

Forma odpovědi:
Studenti uváděli číselné hodnocení dané 
akce (od 1 do 9, kde 9 je nejlepší), pokud se 
jí zúčastnili, a označením „N“ vyjadřovali 
neúčast na akci.
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Již na první pohled je patrné, že den otevřených dveří sklízí již opakovaně největší úspěch co do ná-
vštěvnosti z hlediska přijatých uchazečů. Podílem později přijatých uchazečů více než dvojnásobně 
přebíjí i týdenní veletrh Gaudeamus v Praze a dvoudenní Gaudeamus v Praze. I přes to, že na den 
otevřených dveří v loňském roce byla řada pozitivních ohlasů, mělo by se dále pracovat na jeho zdo-
konalování a vyšší informační hodnotě pro uchazeče, jelikož se na této akci fakulta setkává se skoro 
polovinou svých budoucích studentů.

Pokud jde o kvalitu akcí, ta je v zásadě srovnatelná, a je potěšující, že den otevřených dveří, který 
probíhá čistě v naší režii, dosahuje nejlepšího hodnocení. Kvalitám dne otevřených dveří se přiblížilo 
i hodnocení informačního dne UK, jehož význam je také nezanedbatelný, neboť v jednom dni ob-
slouží téměř stejný počet budoucích studentů jako vícedenní prezentační akce. Nízká návštěvnost 
z pohledu budoucích studentů se drží veletrhu Akadémia v Bratislavě, kterého jsme se na podzim 
2015 již neúčastnili a z hlediska jeho přínosu na budoucí studenty patrně nejsou dány ani důvody pro 
jeho obnovení. K budoucímu zvážení však nadále zůstává možnost účasti na veletrhu v Košicích, kde 
máme silnější regionální základnu pro slovenské studenty mířící na naši fakultu než v Bratislavě.

Podstatná je také informace, že více než polovina přijímaných studentů alespoň jednu prezentační 
akci navštíví.

Vyhodnocení

Využívání Facebookové stránky 

Položená otázka:

„Věděl/a jste o naší Facebookové 
stránce pro uchazeče o studium? 
A pokud ne, využili byste jí?

Možnosti:
• Ano, věděl jsem o ní a využíval
• Ano, věděl jsem o ní, ale nevyužil jí
• Ne, ale býval bych ji využil
• Ne, ale nevyužil bych ji, vše jsem věděl 

odjinud

Forma odpovědi:
Studenti vybírali pouze jednu z uvedených 
možností. 
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Z dotazníkového šetření vyplynulo, že přibližně 1/3 přijatých uchazečů nevěděla o existenci Face-
bookové stránky, ačkoliv by ji využili. Srovnatelná část studentů však tuto stránku využívala, takže její 
význam v komunikaci s uchazeči zůstává nepochybný. Zapotřebí je ovšem více prezentovat Facebook 
jako jeden z oficiálních komunikačních kanálů pro uchazeče.

Vyhodnocení
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Studenti studující více fakult v porovnání s ostatními

Prestiž 
školy

Jiný důvod

Složení důvodů zájmu o právo je mezi studenty jiných vysokoškolských oborů srovnatelný s 
poměrem priorit všech přijatých studentů. Výraznější poměr v tomto sledovaném okruhu zau-
jímá vztah Právnické fakulty se zahraničními fakultami.

Vyhodnocení
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Právo mě 
zajímá
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uplatnění

30
,4

3 
%

33
,3

3 
%

4,
96

 %

3,
59

 % 13
,6

8 
%

13
,6

7 
%

22
,9

1 
%

18
,2

9 
%

4,
78

 %

3,
25

 %

Důvod ke studiu oboru práva
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Hodnocení a doporučení k prezentaci

V rámci hodnocení a doporučení k prezentaci se vyjádřilo prostřednictvím dotazníků 267 respondentů, což je 
téměř o jedno sto více než v loňském roce.

+ Klady
Z těchto reakcí bylo cca 215 kladně hodnotících, příp. nenalézajících žádné nedostatky. To je přibližně o 

140 více než v loňském roce.
Respondenti často v těchto případech poukazovali na to, že všechny informace pro ně byly podány srozu-

mitelně a efektivně, byly snadno dostupné, a není tedy třeba v informačním směru do budoucna nic měnit. 
Informování uchazečů zde bylo označeno za ukázkové, když na rozdíl od ostatních škol (použito srovnání s 
VŠE) překvapila uchazeče srozumitelnost informací a jednoduchost přihlášky ke studiu. Uchazeči si také cenili 
informace e-mailem k průběhu přijímacího řízení. Kladně byla hodnocena pohotovost, s níž bylo reagováno 
na dotazy prostřednictvím Facebooku. Oceněna byla i komunikace se studijním oddělením.

- Zápory
Zbylé reakce byly většinou kritizující, případně dávaly podněty ke zlepšení. 
Zcela dominantním tématem, které bylo výslovně zmíněno v přibližně 14 reakcích (v loňském roce se jed-

nalo o 30 reakcí s tímto obsahem), byla nedostatečná přehlednost webových stránek fakulty. Ve dvou přípa-
dech uchazečům vadila nemožnost vhodného zobrazení webu na mobilním zařízení. K obsahu byl dvakrát 
vysloven nedostatek uvedení počtu bodů z přijímaček z předchozích let. V jednom případě byl web označen 
za žalostný při použití srovnání s webem VŠCHT.

U přijímacího řízení obecně byl kritizován v sedmi případech stav, kdy nebylo doručeno uchazeči rozhod-
nutí o přijetí před zápisem, a uchazeč se tak o konání zápisu vůbec nedozvěděl. Nutno dodat, že na tento pro-
blém byla fakulta upozorňována již loni, když bylo oznámení zasláno na poslední chvíli. Problém také jeden 
uchazeč zaznamenal s evidencí platby.

K propagačním materiálům byl vysloven nedostatek informací o kolejích, CŽV programu a studentském 
životě; v jednom případě si uchazeče stěžoval, že se žádný materiál nedostal na jeho gymnázium.

K Facebookové stránce pro uchazeče byla v šesti případech doporučena lepší prezentace, dále bylo dopo-
ručeno zdůrazňovat a propagovat její existenci.

K DOD byl vysloven jinak poněkud ojedinělý názor, že prohlídky v rámci dne mohly nabídnout více.
K veletrhu Gaudeamus byl vysloven v jednom případě nedostatek prezentátorů, kteří by se mohli věnovat 

uchazečům, jinak ale zazněla pochvala ke kvalitě podávaných informací na brněnském veletrhu v roce 2013.
Jako připomínka zazněla absence brožury pro nastoupené studenty s informacemi o fakultě a studiu.
Dotazník pro uchazeče byl kritizován pro svou nejednoznačnost. 

Obecně byl doporučen aktivnější marketing, progresivita a vyšší modernost. K podávání informací bylo dopo-
ručeno využívat mailového newsletteru. Jednou také zazněla nízká přátelskost poskytování informací, nicmé-
ně na rozdíl od předchozího roku nebyla vysloveně vytýkána přílišná formálnost a administrativa, což je dáno 
patrně především odpadnutím složenkových plateb za přihlášku.

Vyhodnocení

Položená otázka:

„Jaké doporučení byste nám v rámci prezentace 
fakulty vůči uchazečům dal/a? (Byly Vám všechny in-
formace podány srozumitelně? Byly dostupné a do-
zvěděl/a jste se obecně vše, co jste potřeboval/a?)“

Forma odpovědi:

Volná textová odpověď.
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Dodatky

Následující část obsahuje výčet všech uvedených slovních odpovědí. Závěrem této části je pak přiložena sa-
motná podoba dotazníku, který byl studentům předkládán.

Studium jiného oboru
jiná fakulta v ČR

pedagogická fakulta, obor AJ, RJ

psychology  University of St. Andrews

Policejní akademie, obor bezpečnostně 
právní

FSV, obor teritoriální studia

mezinárodní vztahy

evropské právo a film

ekonomie

FHS, obor humanitní vzdělanosti

DAMU, obor produkce

VŠE, mezinárodní obchod

FSV IMS

mezinárodní teritoriální studia

VŠE, obor arts management

FSV IMS, česko německá studia. KTF, 
dějiny křesťanského umění

VŠE, FPH, obor podniková ekonomika a 
management

UK, obor politologie a veřejná politika

JČU, ekonomika a vedení podniku

pražská konzervatoř, violoncello

FSV, IES, ekonomie a finance

FSV, mezinárodní teritoriální studia

FSV, politologie

politologie, psychologie, ekonomie

FSV, teritoriální studia

mezinárodní teritoriální studia

FSV, ekonomie a finance

FSV, mezinárodní teritoriální studia

politologie, mezinárodní vztahy

VŠBTVO, veřejná ekonomika

VŠE, fakulta statistiky a informatiky

FF, historie a filozofie

VŠE

FSV, mediální studia

marketingová komuniakce a PR

FF, filozofie

VŠE, mezinárodní obchod

španělská filologie

ČVUT, fakulta dopravní

TVS, management; finanční matemati-
ka, politologie a veřejná politika

angličtina pro mezikulturní komunika-
ci, anglistika  amerikanistika

FSV, politologie a mezinárodní vztahy

VŠE, NF

FSV, teritoriální studia

VŠE, národohospořáská fakulta

Aplikovaná informatika FIS VŠE

Historie

Mezinárodní obchod a management

Politologie a veřejná politika na UK

Informační technologie

FSV Žurnalistika, FSV Marketingová 
komunikace a PR, FSV Politologie

Národohospodářská fakulta VŠE

Politologie

Psychologie FF UK

Politologie a mezinárodní vztahy

Psychologie, Žurnalistika, Mezinárodní 
vztahy, vše FSV

Politologie a mezinárodní vztahy

Politologie a mezinárodní vztahy

Politologie a mezinárodní vztahy, 
Národní hospodářství, Ekonomie a 
management

FSV UK Politologie a mezinárodní 
vztahy

Národohospodářská fakulta VŠE

ČVUT  fakulta stavební, obor stavební 
inženýrství

Historie, FF

Personální management

FSV UK  Marketingová komunikace a PR

UK FSV MKPR. UK FSV Teritoriální 
studia

Politologie a mezinárodní vztahy FSV 
UK

Ekonomie FSV UK

FSV Žurnalistika, Sociologie

UK FSV MTS

IES FSV

Politologie a mezinárodní vztahy

UK FSV IMS

Klasický zpěv na pražské konzervatoři.

Mediální studia a žurnalistika, meziná-
rodní vztahy

Podniková ekonomika a management 
VŠE

Ekonomie a management

Němčina ve sféře podnikání

VŠE  Národohospodářská fakulta, 
Fakulta financí

VŠE  Státní správa a regionální rozvoj, 
ZČU  právo a právní věda

Politické vědy

VŠE, Fakulta Mezinárodních vztahů, 
Obor Mezinárodního obchodu

Politologie a mezinárodní vztahy.

VŠE  Národohospodářská fakulta  obor 
ekonomie

FaF UK DSP Farmaceutická analýza

UK  Fakulta sociálních studií Politologie

Ekonomie

Obor ekonomie

Ekonomie

FF UK Filosofie

Žurnalistika FSV UK

Učitelství pro SŠ

FMS, FSV  politologie

Marketingová komunikace a PR FSV UK

FSV UK  politologie a mezinárodní 
vztahy

Finance a ekonomie, Management 
podniku

Politologie a mezinárodní vztahy

KTF UK, FD ČVUT

Finance

Religionistika  Husitská teologie.
Ekonomie

FPH VŠE

Veřejná správa a regionální rozvoj, 
Českoněmecká studia

Sociologie a sociální politika FSV

Politologie, Evropská studia

Sociologie a sociální antrologie FSV UK

Hispanistika FF UK

UK FF Francouzská filologie



ANC, Ekonomie

VŠE Národohospodářská fakulta

Politologie, Žurnalistika

FHS UK

FHS UK

Ekonomie

Ekonomie

Obecná matematika MATFYZ UK, Inter-
national Business UWE Bristol

Policejní akademie ČR v Praze  bezpeč-
nostně právní studia

Japonská studia v Olomouci

Ekonomie a finance FSV UK

Hispanistika FF UK

Ekonomie a finance, Politologie a veřej-
ná politika

Českoněmecká studia FSV UK

Politologie a veřejná politika FSV UK

Politologie a mezinárodní vztahy

Podniková ekonomika a management, 
MUNI

Ekonomie, Mezinárodní vztahy

Pedagogika, Mezinárodní vztahy

Farmacie

FF UK Politologie

FF UK Moderní hospodářské a sociální 
dějiny

IES FSV UK, ČVUT FIT Informatika, MFF 
UK Obecná matematika

Politologie a mezinárodní vztahy. 
Ekonomie

Politologie

Politologie a mezinárodní vztahy FSV 
UK

Konzervatoř  klasický zpěv.

Multimediální studia, právo a podni-
kání

Politologie a mezinároní vztahy

Žurnalistika a politologie na FSS MU

Politologie a veřejná politika FSV UK

VŠE

Českoněmecká studia FSV UK

Teritoriální studia, Mezinárodní teritori-
ální studia, FSV UK

Politologie a mezinárodní vztahy

Ekonomie

politologie, mezinárodní vztahy

ESF Fiannce a právo

Práva v Olomouci

Pedagogická fakulta JČU

Mezinárodní teritoriární studia

Ekonomie

VŠE Národohospodářská fakulta, obor 
Veřejná správa a regionální rozvoj

VŠE Národohospodářská fakulta

Politologie a mezinárodní vztahy FSV 
UK

FHS UK obor humanitní vzdělanosti

University of New York in Prague, Busi-
ness administration

Psychologie

Nestuduji, přijata na PedFUK

Politologie a veřejná politika, FSV UK

VŠE  Mezinárodní obchod

VŠE, fakulta informatiky a statistiky, 
obor Aplikovaná informatika

Biologie  PřF UK, Management  VŠE

Ekonomie

VŠE  Fakulta mezinárodních vztahů, 
ZČU  Právnická fakulta

Národní hospodářství

FHS  SHV, FF UK, FP v Plzni

IES, FSV UK

Hebraistika

Konzervatoř  hra na housle, VŠE  Náro-
dohospodářská

Mezinárodní teritoriální studia

Národohospodářská fakulta VŠE  byla 
jsem přijata, ale nestuduji

VŠE  FMV  diplomacie

FSV  Mezinárodní teritoriální studia

Ekonomika  účetnictví a finanční řízení 
podniku, pedagogiga  NJ, ZSV

VŠE  Ekonomie

Studuji politologii na FF UK.

marketingová komuniakce a PR

Specializace v pedagogice (DZSV)

Psychologie

Daně a účetnictví, Slezská univerzita v 
Opravě, OPF  Karviná

Lesnictví (Fld, ČZU)

Na ekonomiku.

mezinárodní vztahy a diplomaci  VŠE 
Praha, Právo  Uni Heidelberg a Wur-
zburg

Bezpečnostně právní

Studium humanitní vzdělanosti  FHS 
UK; Politologie, veřejná politika  FSV 
UK

Studium humanitní vzdělanosti  přija-
ta, nestuduji

Studuji na VŠE.

ČZU (FAPPZ, Živočišná výroba)

Národohospodářská fakulta VŠE

Psychologie

FSV  Politologie a veřejná politika

VŠE, FHS, FSV, 1. LF

Přijat na politologii a mezinárodní 
vztahy a teritoriální studia

VŠE v Praze, fakulta financí a účetnictví, 
účetnictví a finanční řízení podniku

ano

ČZU, VŠE

Mediální studia (FSV UK), Ochrana a 
prezentace kult. dědictví (FF UHK)

ČVUT  radiologická technika, Pražská 
konzervatoř  saxofon

Přijata na arts management a meziná-
rodní vztahy  diplomacie

Soudobé dějiny  UK FSV, Sociologie a 
sociální antropologie  UK FSV

FF UK  Český jazyk a literatura

marketingová komuniakce a PR

Byl přijat  Národní hospodářství (VŠE, 
Národohospodářská fakulta)

Bankovnictví, VŠFS

Mezinárodní teritoriální studia  FSV

Mezinárodní teritoriální studia  FSV

ČVUT  Teoretický základ strojního inže-
nýrství; kybernetika a robotika

VŠE podnikohospodářská fakulta  pod-
niková ekonomika a management

Sociologie a sociální antropologie

Politologie, humanitní studia

Žurnalistika na FSV UK

Již vystudováno  ČVUT Fakulta doprav-
ní

Sociální pedegogika, HTF UK

Podnikání a právo, FMV, VŠE

Fakulta sociálních věd, politologie a 
NIV

Sociologie a sociální antropologie

Veřejná správa na VŠE

Translatologie, FF UK

VŠE

VŠE FMV, Mezinárodní obchod

Sociální práce

VŠE NF

UK, fakulta humanitních studií

VŠE  Podnikohospodářská fakulta  Arts 
management

Žurnalistika a Mezinárodní teritoriální 
studia

FFUJEPPO+HI

Národní hospodářství  VŠE

Ano, politologie FF UK

Mezinárodní vztahy, FSV

Politologie, mezinárodní vztahy

Studoval jsem kartografii na Př. f. UK

FSV, politologie
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FSV, teritoriální studia

VŠE, NF

Management

FSV, marketing

FSV, marketing

VŠE, mezinárodní obchod

TUL, AJ a hum. studia

VŠE, podnikání a právo

Ekonomie a management

VŠE

VŠE, NF

Historie

FSV, politologie

MATFYZ

FSV, politologie

FSV, politologie

VŠE, mezinárodní studia

Mez. Teritoriální studia

VŠE, FMV

FF, Italianistika

AJ, NJ

VŠE, NF

VŠE, PF

Politologie

Politologie

FSV, Politologie

Ekonomie

VŠE, MS

VŠE

MUP, Mediální studia

FHS

FF, historie 

Mez. Vztahy

FSV, mez. Teritoriální studia

Pedagogika

Sociologie

Region. Rozvoj a veřejná správa

Psychologie

VŠE  mez. Vztahy

FF arabistika

MFF  matematika

VŠE

Politologie

Psychologie

Manažerská informatika

Arts management

Ekonomie

VŠE

Ekonomie

Ekonomie

AJ, NJ

Medicína

Mez. Právo

IES

Žurnalistika, historie

FSV

VŠE

Mez. vztahy

Mez. Teritoriální studia

VŠE

Mediální studia

Ekonomická geografie

Mez. vztahy

VŠE

VŠE

FSV
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Doporučení k prezentaci

Jsem s přístupem fakulty spokojená, 
naprosto doporučuji.

Všechny informace byly srozumitelné, 
chválím studenty u stánku PF UK na 
akci veletrh Gaudeamus v Brně 2013.

Dala bych výborné doporučení. Všechny 
informace byly podány srozumitelně.

Vše mi bylo poskytnuto dostatečně

Ano.

Se vším spokojena.

Vše bylo srozumitelné a jasné.

Veškeré informace byly podány sro-
zumitelně, např. webové stránky jsou 
velmi přehledné.

Doporučil bych osobnější kontakt, např. 
dopis o přijetí mi nepřišel a obecné 
chodí z UK pozdě (půlka června), MU to 
zasílá do konce května. Buďte pro-
gresivnější a modernější v přístupu, 
rád bych se rozepsal, ale není tu na to 
prostor (chyba).

Ano.

Lepší prezentaci, jakým způsobem se 
ze SCIO trestů vypočítává, zda bude 
student přijat a jaké byly výsledky loni.

Vše bylo srozumitelné.

Ano, nové webové stránky jsou mno-
hem přehlednější.

Aktivnější marketing - aktuality, infor-
mace o přijímacím řízení, newsletter a 
možnost zasílat e-mailem.

Veškeré informace byly srozumitelné a 
dostačující.

Nevyužívat pro testování společnost 
SCIO - testy jsou pro starší ročníky 
zavádějící.

SCIO testy ne :(

Dozvěděl jsem se vše, internetové strán-
ky by nicméně mohly být přehlednějí 
(přijímací řízení by mohlo mít vlastní 
část webu, nejen jednu poměrně nepře-
hlednou záložku).

Nic.

Informace byly dostupné a srozumitel-
né.

Ano, vše bylo srozumitelné.

Prezentace fakulty, zejména prostřed-
nictvím internetových stránek, je na 
velmi dobré úrovni.

Nemám žádná doporučení.

Komunikace fakulty je v pořádku, vše 
jsem se včas dozvěděla.

Ano, dostupné a srozumitelné.

Ano.

Informace byly podány srozumitelně. 
Nemám tedy žádná doporučení.

Vše OK.

Vše bylo srozumitelné.

Všechny potřebné informace jsem získal 
z webu a FB stránky pro uchazeče mi 
rychle a jasně odpověděla na dotazy.

Informace byly většinou srozumitelné, 
možná DOD mohl být vylepšen, prohlíd-
ka fakulty mohla nabídnout více.

Všetko bolo podané zrozumiteľne, 
spokojnosť.

Informace byly dostupné a v dostateč-
ném rozsahu.

Všechno naprosto v pořádku. Neuškodi-
lo by více informací o organizaci studia.

Všechny informace byly srozumitelné.

Všechno OK.

Víceméně ano, vždy lze komunikovat 
lépe, ale všechny zásadní informace 
byly dostupné a jasné.

Nevím

Vše bez problému.

Vše bylo v pořádku a srozumitelné.

Všechny potřebné informace se daly 
vcelku jednoduše dohledat, byly srozu-
mitelné.

Pro nové studenty byste mohli vytvořit 
brožuru s konkrétními informacemi 
- zápis předmětů, co je dobré všdět, 
důležité termíny aj.

Ano, jenom mi unikla informace o se-
znamovacím kurzu, to je ovšem možná 
moje chyba.

Ano, informace podány srozumitelně a 
dostupné.

Ano, vše bylo dostupné a studijní refe-
rentky či pan Prouza velmi ochorní.

Všechny informace byly podány srozu-
mitelně.

Informace byly srozumitelné a vše, co 
jsem potřeboval, jsem se dozvěděl.

Všechny informace mi byly podány 
srozumitelně.

Ano.

Byla jsem o všem dostatečně informo-
vána.

Větší propagace facebookové stránky 
pro uchazeče.

Ano. Ano.

Dozvěděl jsem se vše, co jsem potře-
boval.

Až na ten FB přístup ke stránkám ano.

Informace byly podány dobře, jedinou 
komplikací byl SIS a uvádění dodaných 
materiálů, ale to jde těžko ovlivnit.

Vše podstatné jsem se dozvěděl.

V pořádku.

Vše v pořádku.

Termín podání přihlášky by mě být 
hned na první stránce na webu fakulty, 
ne v SISu.

Všetko bolov poriadku. Ale rád by som 
obdržal rozhodnutie o prijati domov 
poštou eště ppřed zápisom.

Ano.

Ano, veškerí info se dalo dohledat na 
internetových stránkách.

Ano.

Vše dostačující a v pořádku.

Více asistentů na akcích typu Gaudea-
mus, aby všichni měli šanci se informo-
vat. Všechny informace mi byly podány 
srozumitelně.

Ano.

Ano.

Ano. Ano.

Informace byly srozumitelné a dostup-
né, dostačující. 

Velmi ochotné a příjmené paní na stu-
dijním oddělení. 

Ano. Nesrozumitelné mi připadaly 
informace společnosti scio, ale s tím asi 
těžko něco uděláte :)

Zvolila bych přijímací řízení pouze v 
rámci fakulty, ne scio testy.

Jako dobrý, přehledný, přívětivý a ak-
tuální zdroj informací považuji právě fb 
stránku, nicméně jsem se o její existenci 
dozvěděla poměrně pozdě. Možná by 
tedy pomohlo ji nějakým způsobem 
propagovat.

Vše bylo v pořádku. 

Více prezentace studentského života.

Veškeré informace byly srozumitelné. 
Vše, co jsme potřebovala, jsem se do-
zvěděla na www stránkách fakulty,

Mně osobně přišlo vše srozumitelné a 
dostatečné.

Myslím, že takto je to dostačující.

Dozvěděl jsem se vše, co jsem potře-
boval.

Informácie boli zrozumitelné a dozvedel 
som sa všetko, čo som potreboval.

Ano, vše v pořádku.

Ano.

Žiadne, všetko bolo zrozumitelné a 
prehĺadné.
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Ano, všechno jsem rychle a bez problé-
mů zjistil. Děkuji.

Na stránkách fakulty je velmi složité 
naléézt hranice bodů v rámci příjima-
cího řízení z předchozích let. ( je-li to 
tam vůbec -) nenalezl jsem totiž tyto 
informace.)

Ano.

Zasílat více informací přihlášeným 
uchazečů přímo na email.

Vše bylo srozumitelné a dostupné.

Dozvěděl jsem se vše až na dokumenty 
nutné k vydání ISIC (fotka..)

Vše, co jsem potřeboval, jsem se dozvě-
děl.

Ano.

Informace byly dostupné i srozumitel-
né.

✓

Ano.

Vše ok.

Informace byly podány srozumitelně, 
byly dostupné a dozvěděla jsem se vše 
potřebné.

Vše bylo srozumitelné.

Určitě doporučuji. Vše bylo srozumitel-
né.

Ano, informace byly podány srozumitel-
ně. Postrádal jsem email o přijetí.

Věděl jsem vše, co jsem potřeboval 
vědět.

Vše ok.

Vše ok.

Veškeré informace mi byly poskytnuty v 
plné míře a zcela srozumitelně.

Vše v pořádku.

Webové stránky by potřebovaly zdo-
konalit. Jak po stránce designu, tak 
přístupnosti, použitelnosti, přehlednos-
ti, prostě obsahu.

Možná jednodušší orientace v SISu.

Ano, všechno ok.

Všechno dobrý.

Máte nepřehledné webové stránky.

Webové stránky osobně vnímám jako 
trochu nepřehledné.

Ano.

Byla jsem spokojená.

Přátelštější přístup - ale informací bylo 
dost.

Informace byly dobře dostupné i uži-
tečné. Mám jedinou výtku, a to k webu 
školy - špatně se zobrazuje na mobil-
ních telefonech (poslední slovo nebo 
dvě nejde přečíst).

Ocenila bych větší kontakt se studenty.

Ano

Všechno víceméně jasné.

Všechny informace mi byly předány 
srozumitelně a byly mi dostupné. S pre-
zentací fakulty jsem zatím spokojen. 

Nevím, vše řešila asistentka.

Změnit časový rozptyl mezi nástupem 
studentů a zápisem. Všechny důležité 
informace mi byly podány srozumitel-
ně.

Vše bylo dostupné včas…

Dozvěděla jsem se vše potřebné.

Stránky fakulty jsou pro uchazeče dost 
nepřehledné, hledání vždy trvá dost 
dlouho.

V pořádku, srozumitelné i dostupné.

Žádné doporučení bych nedala, infor-
mace byly dostupné, dozvěděla jsem se 
vše, co jsem potřebovala.

Ano, vše bylo velmi přehledné a srozu-
mitelné.

S mírou a kvalitou poskytnutých infor-
mací jsem byl spokojen.

Trochu nejednoznačné formuláře.

Písemné informace (i na internetových 
stránkách) by mohly být podávány 
stručněji a přehledněji.

Myslím, že jsem se dozvěděl vše, co 
jsem potřeboval.

Ano.

Dostupnost a přehlednost informací 
byla na velmi dobré úrovni, stejě jako 
veškeré jednání se studijním oddělení. 

Dle mého názoru se fakulta prezentuje 
dostatečně.

Všechny potřebné informace byly jed-
noduše dostupné a srozumitelné.

V rámci srovnání si myslím, že je vaše 
prezentace uchazečům na velmi dobré 
úrovni.

Žádné. Ano. Ano.

Žádné, ano. Ano.

Doporučil bych lepší využívání face-
booku.

Vše v pořádku.

Vypňovaní mě nebaví, jinak bych vám 
poradil.

Vše potřebné jsem se dozvěděl.

Např. přednášku současných studentů 
na SŠ a gymnáziích -  abychom viděli 
prezetaci z pohledu studenta.

Vše v pořádku.

Ano, vše bylo srozumitelné.

Ano, vše bylo srozumitelné, všechny 
informace jsem obdržel.

Informace byly srozumitelné a jasné.

Ano.

Ano.

Byly, dozvěděl.

Žádné změny bych nedělal.

Doporučila bych zrůraznit existenci 
stránky pro uchazeče o studium. Přišla 
mi velice užitečná, ale dozvěděla jsem 
se o ní jen náhodou.

Todle mého názoru byly informace 
srozumitelné a já osobně jsem s ničím 
neměla problém. 

Informace byly podány srozumitelně a 
dozvěděl jsem se vše, co jsem potřebo-
val.

Vše v pořádku.

Jsem spokojen.

ano

Informace byly dostupné, srozumitelné 
a dostačující.

Všechny potřebné informace byly pře-
hledně prezentovány.

Vše potřebné jsem našla, někdy po 
dlouhém hledání na stránkách fakulty 
(web).

Všechny informace byly dostupné včas 
a ve srozumitelné podobě.

Vše bylo srozumitelné.

Ano, vše bylo v pořádku.

Byla jsem spokojena, informace byly 
podány srozumitelné.

Srozumitelně byly podány.

Všechny informace byly dodány srozu-
mitelně. Dozvěděl jsem se vše.

S informovaností jsem díky facebooko-
vé stránce zcela spokojen.

Věděla jsem vše.

Ano, informací bylo dost a byly podány 
srozumitelně. Ocenil bych však větši 
aktivitu na facebooku.

Ano.

Našla jsem vše co jsem chtěla.

Pravidlelně sledovat svou přihlášku na 
SIS.

Žádné, neboť všechny informace byly 
podány srozumitelně.

Vše bylo v pořádku a dostačující.

Oceňuji, že stačí již posílat přihlášku 
pouze elektronicky.

Žádné.

Dozvěděla jsem se vše potřebné.

Žádné.

Našla jsem potřebné.

Dozvěděla jsem se vše potřebné.

Uvítala bych sdělení informace o přijetí 
na e-mail. V den zápisu byly všechny 
informace podány srozumitelně.

Přehlednější informace ohledně zápisu 
předmětů.

Ano, všechny informace byly vydány 
v předstihu a srozumitelnou a kvalitní 
cestou. Webové stránky předkládaly 
ověření a aktuální informace.
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Ano, byly, pouze ze začátku mi přišla in-
ternetová stránka trochu nepřehledná.

Líbilo by se mi kontaktování uchazeče 
e-mailem při jakýchkoliv změnách - 
pokroku v přijímacím řízení - člověk 
nesleduje IS každý den - emailovou 
schránku ano.

Vše bylo v pořádku, všechno, co jsem 
potřebovala, jsem se dozvěděla.

Vše OK.

Vše srozumitelné a v pořádku.

Informace byly dostačující a srozumi-
telné.

Vše bylo srozumitelné.

Ano.

Žádné, informace byly podány srozumi-
telně a přehledně.

Doporučení bych žádné nedával. Naroz-
díl od ostatních škol (například VŠE) mě 
překvapila srozumitelnost informací a 
napr. jednoduchost podání přihlášky.

Vše bylo srozumitelné.

Vše proběhlo v naprostém pořádku.

Přehlednost vašich stránek je žalostná. 
Vezměte si příklad z VŠCHT.

Ano,

Ano.

Vše v pořádku.

Vše bylo dostupné včas a zcela srozu-
mitelné.

Webové stránky by mohly být přehled-
nější.

Vše bylo jasné a srozumitelné. Nic bych 
nevytknul.

Všechny informace byly podány maxi-
málně pečlivě a srozumitelně.

Informace na webových stránkách školy 
považuji za dostatečné.

V rámci prezentace žádné. ad 2.3 ano

Ano

Informace byly dostupné a srozumitel-
né.

Byla jsem spokojená.

Ano

Vše bylo v pořádku.

Více propagačních materiálů - na gym-
náziu se mi nedostal ani jediný propa-
gační materiál UK Právnické fakulty

Vše bylo v pořádku

Všechny informace byly podány srozu-
mitelně a v potřebném množství.

Vše bylo srozumitelné a snadno dostup-
né.

Ano.

Ano.

Informace byly dostupné a srozumitel-
né.

Dosavadní prezentace fakulty mi přijde 
efektivní a naprosto dostačující.

Informace byly srozumitelné.

Palec nahoru za ukázkové informování 
uchazečů o studium!

Vše bylo lehce dostupné a srozumitelné.

Vše bylo srozumitelné.

Škola je jednoznačně prestižní a infor-
mace podává dostatečně, pouze bych 
změnil způsob přijímacího řízení.

Organizace byla dostačující, informace 
srozumitelné, netřeba měnit.

Ano.

Všetko bolo zrozumitelne, dostupné a 
podané v dostatočnom časovom pred-
stihu. Nemám čo doporučit.

Ano.

Ano.

Všechny informace pro mě byly dostup-
né a dostatečně srozumitelné.

Při ucházení se o kurz CŽV jsem nenašla 
dostatek informací.

Vše bylo podáno srozumitelně a ucele-
ně. Nebyla potřeba se na nic doptávat.

Žádná doporučení nemám, vše OK.

Dobré

Dostupné

Vše bylo srozumitelné, ovšem občas mi 
nějaká informace utekla.

Ano, dozvěděla jsem se obecně vše, co 
jsem potřebovala.

Některé informace byly hůř dohleda-
telné.

Informace byly podány srozumitelně a 
dostupně, a dozvěděla jsem se vše, co 
jsem potřebovala.

Ano, informace pro mě byly dostupné.

Vše bylo srozumitelné a přehledné.

Vše bylo srozumitelné.

Vše potřebné jsem se dozvěděla.

Vše jsem se srozumitelně dozvěděla a 
na vše mi bylo ochotně odpovězeno.

Ano, žádné

Ano

Ano

Nevím, pro mě byly informace dostaču-
jící a srozumitelné

Vše bylo podáno srozumitelně.

Vše v pořádku.

Změna příjmacího řízení na formu před 
SCIO testy

Vše OK.

Nepřišlo žádně potvrzení o přijetí ke 
studiu

Zpřehlednit web. stránky školy

Web. stránky

Pohodlnější lavičky v bazénu

Zlepšení na sociálních médiích

Při příjmačkách se více zaměřit na 
právo

Přehlednější webovky

IS neevidoval mou platbu

Zaslat rozhodnutí o přijetí/nepřijetí 
poštou

Poslat mailem nové heslo do SISu při 
zapomenutí

Větší prezentace na FB

Webovky špatné pro mobilní telefon

Více info o kolejích v materiálech

Dlouhý zápis

Zlepšit inf. Systém

Lepší prezentace na soc. sítích

Přehlednější webovky
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Zadávaný dotazník
Vážené kolegyně a vážení kolegové, v souvislosti s Vaším zápisem do 1.ročníku studia na naší 

fakultě bychom Vás rádi požádali, abyste vyplnili tento krátký dotazník. Jeho cílem je zlepšení 

prezentace naší fakulty směrem k uchazečům o studium. 

 

1) Studujete nebo jste byl/a přijat/a kromě práva i na jiný obor? Jaký? 

_____________________________________________________________________________ 

2) Proč jste se rozhodl/a studovat právo? 

a. Je to rodinná tradice. 

b. Všestranné pracovní uplatnění. 

c. Právo mě zajímá. 

d. Prestiž budoucího povolání. 

e. Jiný důvod. 

3) Z jakého důvodu jste se rozhodl/a studovat právě na PF UK? 

a. Prestiž školy 

b. Vztahy PF UK se zahraničními 

fakultami 

c. Budoucí pracovní uplatnění 

d. Prostředí hlavního města 

e. Jiný důvod: 

__________________________

__________________________

4) Kdy jste se rozhodl/a pro studium na PF UK: 

a. Před začátkem šk. roku 2014/2015. 

b. V průběhu šk. roku 2014/2015. 

c. Na poslední chvíli. 

5) Navštívil/a jste některou z následujících akcí, resp. Stánek PF UK? Ohodnoťte ty akce, které jste 

navštívili (1 = akce mě ovlivnila negativně, 5 = akce mě neovlivnila, 9 = akce mě ovlivnila 

pozitivně, N = akce jsem se nezúčastnil). 

a. Informační den UK   ___ 

b. Veletrh Gaudeamus v Brně  ___ 

c. Veletrh Gaudeamus v Praze  ___ 

d. Veletrh Akadémia v Bratislavě ___ 

e. Den otevřených dveří PF UK ___ 

6) Věděl/a jste o naší Facebookové stránce pro uchazeče o studium? A pokud ne, využili byste jí? 

a. Ano, věděl jsem o ní a využíval 

b. Ano, věděl jsem o ní, ale nevyužil jí 

 

c. Ne, ale býval bych ji využil 

d. Ne, ale nevyužil bych ji, vše jsem 

věděl odjinud 

7) Jaké doporučení byste nám v rámci prezentace fakulty vůči uchazečům dal/a? (Byly Vám 

všechny informace podány srozumitelně? Byly dostupné a dozvěděl/a jste se obecně vše, co jste 

potřeboval/a?) 

_____________________________________________________________________________ 

_____________________________________________________________________________ 

 

Děkujeme za vyplnění a hodně štěstí při studiu! 
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